



Паломнические туры в Грузию

Паломнические туры в Грузию идеальная возможность познать религию и прикоснуться к святым местам Грузии. Приглашаем Вас в паломническую поездку по монастырям Грузии. Монастырям, которые хранят тайны, в которых захоронены святые и покровители Грузии. Вы можете выбрать любой *паломнический тур* – однодневный или рассчитанный на несколько суток.

Посещая святые места, мы становимся совершенно другими. Господь даровал грузинскому народу много святых. С ними связаны легенды и письменные свидетельства, они являются символами истины и силы христианской веры в Грузии.

Христианское паломничество — это часть религиозной жизни верующего человека. *Паломничество* помогает душе возвратиться или приблизиться к истокам, почерпнуть вдохновение, решимость, радость.

Туроператор предлагает недорогие автобусные экскурсии, чтобы каждый желающий мог приобщиться к радости посещения святых мест.

Экскурсионные туры охватывают кроме основного пункта паломничества ещё и те Святыни, которые находятся поблизости.

Pilgrimage tours to Georgia

Pilgrimage tours to Georgia are an ideal opportunity to learn religion and touch the holy places of Georgia. We invite you on a pilgrimage tour of the monasteries of Georgia. Monasteries that keep secrets, in which the saints and patrons of Georgia are buried. You can choose any pilgrimage tour - one-day or designed for several days.

When we visit holy places, we become completely different. The Lord gave the Georgian people many saints. Legends and written testimonies are associated with them, they are symbols of the truth and strength of the Christian faith in Georgia.

Christian pilgrimage is part of the religious life of a believer. Pilgrimage helps the soul to return or get closer to the origins, to draw inspiration, determination, joy.

The tour operator offers inexpensive bus tours so that everyone can join the joy of visiting holy places.

Excursion tours cover, in addition to the main point of pilgrimage, those Shrines that are nearby.